
 

 Wyciąg z protokołu z VII sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 14 listopada 2024 

r. – punkty: Wnioski i zapytania oraz Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Radny Wiesław Wiśniewski 

Chciałbym zapytać do kiedy jest umowa z firmą sprzątającą ulice ? 

Pan Paweł Polikowski 

Do końca roku. 

Radny Wiesław Wiśniewski 

Wielokrotnie na sesji i na komisjach poruszaliśmy kwestię jakości sprzątania. Nawet na 

dzisiejszej komisji były kolejne uwagi jak to wygląda.  

Pan Paweł Polikowski 

Kryteria przetargu są już ustalone.  

Radny Wiesław Wiśniewski 

Mam na myśli obcinanie żywopłotów, zamiatanie liści na boki zamiast usunięcie.  

Pan Paweł Polikowski 

Warunki przetargu będą zawierały punkt, żeby materiał, odpad zielony zabierać ze sobą. 

Pozostaje tylko kwestia wykonawstwa i kontroli. Odpad zielony nie powinien być zamiatany 

pod żywopłot. To kwestia bardziej nadzoru niż wyboru wykonawcy. 

 


